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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Acko Ankarberg Johansson (KD)

2024/25:898 Tillstånd för att bedriva verksamheter inom vård och omsorg

Att privata entreprenörer är med och bedriver verksamheter inom vård och 
omsorg är något som är positivt för kvalitetsutvecklingen och valmöjligheten, 
både för den som ska använda insatserna och för personalen som har möjlighet 
att ha olika arbetsgivare.

IVO har till uppgift att bevilja tillstånd för att få bedriva olika 
välfärdsverksamheter. Det som senast debatterats livligt är tillstånden för bland 
annat HVB-hemmen.

För Centerpartiet är det självklart att det ska finnas olika huvudmän, och det är 
lika självklart att de som bedriver verksamhet gör det med kvalitet. Här har 
IVO en nyckelroll när det gäller att granska vem som söker tillstånd, men också 
när det handlar om att följa upp verksamheten när den kommit igång.

Det finns en hel del förbättringspotential här, baserat på att många brister i 
IVO:s arbete har uppmärksammats. Men det finns också ett lagmässigt kryphål 
som behöver ses över. I dag följer ett tillstånd med företaget även om företaget 
byter ägare. De nya ägarna ska rapportera in ägarbytet och betalar för det, men 
det blir ingen ny granskning. Nya ägare borde bli granskade av IVO. 

Min fråga till statsrådet Acko Ankarberg Johansson är:

 

När kommer statsrådet och regeringen att se över frågan om tillstånd och 
ägarprövning av välfärdsverksamheter, så att en ny granskning görs av IVO när 
ett företag byter ägare?

………………………………………

Martina Johansson (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2025-03-12
Besvaras senast
2025-03-19 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


